

Ref: RAKP-LD-E-0080-071219-05  
Date: 7<sup>th</sup> December 2019

المرجع: RAKP-LD-E-0080-071219-05  
التاريخ: 7 ديسمبر 2019

Mr. Hamad Al Ali  
Head of Listing Companies Dept  
Abu Dhabi Securities Exchange Market

السيد/ حمد العلي المحترم  
رئيس إدارة إدراج الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir:

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Results of RAK Properties BOD Meeting held on 7<sup>th</sup> December 2019.**

**الموضوع: نتائج إجتماع مجلس ادارة شركة رأس الخيمة العقارية المنعقد بتاريخ 7 ديسمبر 2019.**

Pursuant to our letter dated 28<sup>th</sup> November 2019, we would like to inform you that the company's BOD held its meeting on Saturday, 7<sup>th</sup> of December 2019 at 10:00 am, in the company's premises in Ras Al Khaimah, and discussed the items set out on the agenda, the results of the meeting are as follows:

بالإشارة إلى كتابنا المؤرخ 28 نوفمبر 2019، نرجوا التكرم بالعلم بأن مجلس الادارة قد إجتمع يوم السبت الموافق 7 ديسمبر 2019 في تمام الساعة 10:00 صباحاً وذلك بمقر الشركة برأس الخيمة ، حيث تم مناقشة البنود المدرجة على جدول الأعمال، وفيما يلي نتائج الإجتماع:

- Approved the appointment of Mr. Mohamed Abdel Razzaq Al Tair as acting Chief Executive Officer of RAK Properties

- الموافقة على تكليف السيد/ محمد عبدالرزاق الطير بالقيام بمهام الرئيس التنفيذي لشركة رأس الخيمة العقارية

- Approved the proposed budget for the year 2020

- الموافقة على الميزانية المقترحة لعام 2020

Best Regards,

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الاحترام

Maen Abdol Kareem  
Legal Advisor and Board Secretary



معن عبد الكريم  
المستشار القانوني و أمين سر مجلس الإدارة